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 MÖTESANTECKNING Datum för mötet  
2025-04-24

Ev. diarienummer 
 

Mötesanteckning från kvalitetsrådet för forskarutbildning 2025-04-24 

Närvarande: 
Annina Persson PA/Samhällsbyggnad: Management, ekonomi och juridik 
Barbro Fröding  Humanistiska och samhällsvetenskapliga studier av teknik,  
   vetenskap och miljö 
Catharina Gabrielsson PA/Arkitektur via Zoom 
Fariya Sharmeen PA/Transportvetenskap 
Johan Spross  Fakultetsnämndens utskott 
John Leander  PA/Byggvetenskap 
Karin Bradley Vice FA 
Lina Rahm   PA/Humanistiska och samhällsvetenskapliga studier av teknik,  
   vetenskap och miljö. Via Zoom 
Mattias Höjer PA/Hållbar utveckling, miljövetenskap och teknik 
Per Olsson   Forskarutbildningshandläggare 
Stefan Larsson FA 
Takeshi Shirabe Ersättare/Geodesi och geoinformatik 
Tigran Haas  PA/Samhällsplanering 
Tiina Vinter  UA 
 
 
Frånvarande: 
 
Eva Lassander Programhandläggare 
Katja Tollmar Grillner PA/Konst, teknik och design 
Per Wikman Svahn Fakultetsnämndens utskott 
Pernilla Hagberg Fakultetsnämndens utskott 
Sara Brolund Fernandes de Carvalho Doktorandrepresentant i fakultetsnämndens utskott 
Sigvard Bast  Doktorandrepresentant i kvalitetsrådet 
 
 
 
 
 
14.00–14.30 (planerad tid) 
Patrik Gärdenäs vid VoS deltog och tog upp UPL-projektet som innebär att Kopps stängs ned (i 
maj) och att utbildningsplanering flyttar till Ladok, samt processtödet för inrättandet av kurser. 
Studierektorer var välkomna. Presentation bifogas. 
• 20:e maj: Kopps skrivrättigheter tas bort 
• 1 juni 2025: Kopps stänger för åtkomst 
• 2 juni 2025: från detta datum används Ladok för utbildningsplanering på KTH 

Inga nya arbetsuppgifter tillkommer. 
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Miljön i Ladok visades.  
I anslutning till varje steg och rubrik i processen i Ladok finns stödtext för användaren: i Ladok eller 
länkar till information. För varje steg aviseras rollinnehavaren via mejl. 

Blanketter försvinner, arbetet utförs i Ladok. 

Convertus används inte för engelsk översättning. Duger med gratis översättningsverktyg. Finns en version 
som är gratis av DeepL. I Ladok hänvisas man med länk till DeepL. 

Tiina: Vi kommer att behöva definiera och fördela roller inom processen. 

Studierektors roll? Alla har inte studierektorer. 

15.15–15.45 (planerad tid) 
Johan Spross, studierektor Byggvetenskap, Fakultetsnämnden, visade upp ett förslag på 
kvalitetssäkring av inrättandet av kurser för diskussion. Studierektorer var välkomna. 
Presentation bifogas. 

Ärendeflöde för ny kursplan med ingående rollinnehavare. För mer enhetlig handläggning. 

Förslag om att inrätta en studierektorsgrupp (nätverk?), som skolgemensam plattform för 
samordning av kursplanering. 

Studierektorrollen är central i det nya förslaget. 

Grundbulten i kvalitetsarbetet sker i trion lärare, studierektor, PA. 

FA: Att doktorander involveras från början i processen bör leda till få problem. 

Alternativ till att inrätta kurser är individuellt åtagande. Exempelvis för ett poänggivande 
moment vid KTH för enskilda doktorander, kanske ett moment som bara ske ges vid ett enda 
tillfälle. 
https://intra.kth.se/utbildning/utbi/planera-utbildning/individuellt-atagand/individuellt-
atagande-inom-forskarutbildning-1.1080118 
  

1 Mötet öppnas 

2 Föregående minnesanteckningar (bifogas) 
Doktoranders möjlighet att resa och delta i konferenser: Alla doktorander oavsett 
finansieringsform har möjlighet att söka individuella stipendier. Länk finns till 
information om stipendier. 

3 Återkoppling från forskarutbildningsutskottet 
FA har varit på forskarutbildningsutskottet. Fokus på årets uppföljning, mer om det i 
punkt 5. 

4 Avveckling av kurser 
Ärendena har inte kompletta underlag att presentera. För att deltagare ska hinna läsa 
ärenden och eventuellt lämna synpunkter hanteras de därför senare i särskild ordning via 
mejl. 
 
FAL3500 Projektkurs i miljöstrategisk analys 15, 15,0 hp 
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FAL3501 Projektkurs i miljöstrategisk analys 7.5, 7,5 hp 
FAL3502 Projektkurs i miljöstrategisk analys 10, 10,0 hp 
FAL3503 Projektkurs i miljöstrategisk analys 5, 5,0 hp 
FAL3504 Projektkurs i miljöstrategisk analys 3, 3,0 hp 
FAL3505 Projektkurs i miljöstrategisk analys 1.5, 1,5 hp 
FAL3507 Miljöstrategisk litteraturkurs 5 5,0 hp 
FAL3510 Seminarier i planering och beslutsanalys 4,5 hp 
FAL3511 Seminarier i planering och beslutsanalys 3,0 hp 

5 Programanalysen 
Mallen består utav webbformulär. Diskussion om de olika punkterna i mallen påbörjades 
men alla hanns inte med och blev hemläxa för PA. 
 
Punkten med programansvarig prefekt och institution är felaktig: program kopplas inte på 
sådant sätt. 
 
När PA klickar på länken för information i OneDrive om programuppföljningen får man 
en tom webbsida. FA frågar om detta. 
 
FA undersöker vem som förser PA med statistik. Tidigare år har det varit en central 
funktion som skapat och spridit excelfiler. 
 
FA och vice FA har hört att PA ska vara färdiga med programanalysen ca 20 augusti 2025.  
 
Om inte programrådet hinns med, ta diskussionen via mejl. 
 
Åtgärdsplan är ett nytt begrepp i den nya processen för uppföljning, de har inte upprättats 
tidigare för forskarnivåkurser och därmed finns det ingen åtgärdsplan att följa upp i årets 
analys. Åtgärdsplaner upprättas när studenter har haft invändningar mot till exempel en 
kurs och innehåller åtgärder för att bemöta de frågor de lyfter och eventuellt förändra 
kursen. Doktorandenkäten innehåller en del relaterade frågor. 
 
Prata med PAD och avdelningschefer om arbetsmiljö och psyko-sociala måendet. 
Programråd. 
 
Dekanus är ansvarig för framtagandet av mallen med hjälp av en arbetsgrupp. 
 
Kvalitetssamordnare Inger Wikström Öbrand är den som skickat individuella mallänkarna 
till PA.  

6 Doktorandenkäten (KTH-THS) 
Hanns inte med. PA uppmanades själva titta på den på webben. Webblänk har spridits till 
PA.  

7 Klargörande kring viss praxis 
Kortfattat togs följande upp: person från KTH i betygsnämnden, ersättare, docent eller 
motsvarande, förhandsgranskare, jäv, deltagande på distans vid disputationer. 
Vid skrivandet av denna mötesanteckning väljer vi att bara nämna ovan. Vid nästa 
kvalitetsråd tar vi upp dem på nytt. 
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8 Övriga frågor 

9 Nästa möte 
Tisdagen den 27 maj 2025 kl. 14.00 – 16.00 i konferensrummet Arkitekten på plan 4 på 
Teknikringen 74D.   

 

Anteckningar av Per Olsson 

 


